
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 5. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 185
Ministeren oplyste den 16. januar 2013: "Og naturligvis Henrik, miljøkonse-
kvensvurderinger, altså jeg tror da ikke, at der er nogen regering, som ikke er
ude i alle hjørner, når det er rigtig rigtig alvorligt, når man nu er blevet under-
kendt af et klagenævn, og det gør vi naturligvis også", jf. FLF alm. del – sam-
rådsspørgsmål M. Ministeren bedes oplyse, om hun er enig i, at konsekvens-
vurderingerne skulle have været udført allerede i 2006 i overensstemmelse
med Kommissionens Guidance document no 1, side 189.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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